
OBRAČUN DELA
DPM ZADVOR

Konec februarja je bila v prostorih KS Zadvor letna konfe-
renca društva prijateljev mladine Zadvor ob precejšnji udeležbi
članstva. Najzanimivejša so bila poročila o delu društva v pre-
(eklih petnajstih letih. Društvo namreč svoje delovanje deli na
dva dela: na formalno do leta 1970 in od tega leta naprej, ko se
je društvo resnično ukvarjalo s svojim plemenitim poslanstvom
za delo z mladino — od predšolske. prek šolske do pošolske. V
tem drugem obdobju so dosegli gradnjo prvega VVZ na tem
območju, sodelovali so pri prizadevanjih za gradnjo šole, za
varstvo otrok v njej, za organizirano letovanje otrok v letoviš-
čih, za šolo v naravi, zlasti pa so dosegli, da je bila od 1. 1970
naprej organizirana prireditev dedka Mraza s programi in dari-
li. Pri vsem tem so vsestransko izdatno pomagali šolniki, od or-
ganizacije pa do sestave programov in izvedb le-teh. Društvo se
je organizirano ukvarjalo tudi z raznimi jubileji otroških orga-
nizacij, kot so kurirčkova pošta, snovanje pionirskih svetov,
sprejem pionirjev v pionirsko organizadjo, prenašanje Iradicij
NOB med otroke itd.

Nadalje so bili vsako leto
zelo uspešrii pri zbiranju de-
narnih sredstev za organiza-
cijo dedka Mraza ter ur prav-
Ijic. Osnovo sredstev jim je
vedno nudila krajevna skup-
nost, drugo pa so zbrali člani
odbora iz različnih virov, tned
katerimi je bila ena najbolj
radodarnih Papirnica Vevče.

V razpravi je bilo danih
zelo veliko predlogov, ki so
bili vneseni tudi med sklepe.
Naj omenimo le nekatere:
gradnja otroških igrišč po na-
seljih, prometna vzgoja in
staršev, organizacija dedka
Mraza, razširitev otroškega
varstva, delo s starši, nadalje-~

vanje tradicij NOB itd. Če
bodo vsi sklepi uresničeni, bo
društvo doseglo skorajda vse,
kar je njegovo poslanstvo.

Na koncu so izvolili še 15-
članski izvršni in 3-članski
nadzorni odbor. Predsednica
društva bo Alenka Svetek iz
Sadinje vasi, tajniške posle bo
vodila Dariica Baznik, bJa-
gajno pa Fanči Peterlin. No-
vemu odboru želimo kar naj-
več uspehov pri delu.

Članstvo se je toplo zahva-
lilo za dosedanje delo pred-
sednici Slavki Kastelic, tajnici
Stanki Hudolin in blagajni-
čarki Mimi Radakovič.

ALOJZ KASTELIC


